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4. BESTYRELSESMØDE TORSDAG D.16.05.2024 KL.19.00 

DCH KOLDING 

Afholdes i DcH Koldings klubhus, Eliassensvej 118, 6000 Kolding 

DAGSORDENEN: 

 

Til stede: Jørn Elsberg, Eva Johansen, Pia Degn 

 

1. Siden sidst: 

1) ”De flyvske” 

2) DcH Ungdom 

3) Afholdt Førstehjælpskursus 

• Har alle fået deres bevis? 

• Manglende undervisningsmateriale 

4) Forretning/Support Bank. 

• Mangler der noget? 

5) IGU-tilmelding 2024/2025. 

• Så er det tid til for tilmelding. 

6) Gravearbejdet. 

2. Husdag: 

1) Hvornår? – eller måske ikke? 

3. NW-klubkonkurrence 2024 – Gitte 

4. Instruktørpleje – Gitte. 

5. Budget 

6. NW-kursus og Ag-kursus- forespørgsel. 

7. Evt. 

 

REFERAT: 

 

Til stede: Jørn Elsberg, Eva Johansen, Lisbeth Jensen, Lisbeth Lillelund, Gitte Poulsen, Lone Koed, Pia Degn. 

NOTE: Det bør nævnes at dagsordenen er redigeret til inden mødets start. 

1. Siden sidst: 

1) ”De flyvske”. 

- Der har været møde med Kolding Kommune, hvor Jørn og Eva var repræsenteret for 

DcH Kolding. De flyvske ønsker et areal på 70 x 100 meter i et område, hvor vi, DcH 

Kolding, bruger området til især Lydighedskonkurrence, men også familiehundehold 

træner en del der, samt blev det ligeledes påpeget fra DcH Kolding at 60+ Frisk også 

benytter området. 
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2) DcH Ungdom. 

- Gitte har intet hørt fra DcH Ungdom efter henvendelse. Det kan ses at DcH Ungdom har 

fundet 2 steder at afholde deres arrangementer. 

 

3) Afholdt Førstehjælpskursus: 

- Kurset gik over al forventning super godt. Der var fuldt hus og alle havde en rigtig god 

og lærerig dag. Alle deltagere har mulighed for selv at hente kursusbevis via fremsendt 

link. 

- Undervisningsmateriale fra kurset er ikke modtaget som angivet på dagen. Jørn prøver 

lige at finde ud af det igennem GDPR.  

 

4) Forretning/Support Bank: 

- Nu virker det hele som det skal.  

 

5) IGU-Tilmelding for 2024/2025 

- Der er åben for tilmelding af nye aspiranter.  

- DcH Kolding har på nuværende tidspunkt:  

• 1 som ønsker IGU med Overbygning Familiehunden + DcH Program.  

• 1 instruktør, der ønsker fornyelse af Overbygning Familiehunde + DcH Program. 

- Begge godkendes af bestyrelsen og Jørn får dem tilmeldt. 

 

6) Gravearbejde: 

- Det har stadig lange udsigter før det er færdigt.  Håbet er at det er færdigt før jul 2024.  

 

2. Husdag: 

- Der var blot 4 tilmeldte, da vi forsøgte, at få det stablet på benene tilbage i april. 

- Det er foreningskulturen der ”smuldre” op – og det er ofte Tordenskjolds soldater der 

stiller op og hjælper.  

- Vi prøver at få det planlagt til start/medio september. 

 

3. NW-klubkonkurrence: 

1) Gitte oplyser at der ønskes at blive afholde 2 NW-konkurrencer: 

• 1 for NW kl.1  

• 1 for NW kl.2.  

- Det kræver flere pokaler, hvilket bestyrelsen finder helt i orden.  

- Datoen bliver d.6.oktober fra formiddag. Jørn afventer endegyldigt svar fra Gitte om 

dato er fastlagt, hvorefter det lægges ind under event. 

- Gitte er arrangør og hovedansvarlig for klubkonkurrencen i NW i år. 

 

4. Instruktørpleje: 

- Punktet blev taget op efter Lisbeth L. var taget afsted grundet arbejde, så der spørges 

ind til, om hun har lyst at være med i arbejdet om nedenstående. 

- Bestyrelsen arbejder på, at arrangere en form for event til og for vores instruktører og 

”ansatte” i DcH Kolding.  

- Lone, Pia, Gitte, Lisbeth L. arbejder videre på opgaven. 
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5. Budget: 

- Pkt. skal tages ved næste bestyrelsesmøde. 

 

6. NW-kursus og AG-kursus-forespørgsel: 

- Bestyrelsen godkender forespørgslerne på NW-kurser og der blev sendt besked via mail 

til de pågældende instruktører herom under mødet. 

- Bestyrelsen godkender forespørgsel på AG-kursus og der er givet besked herom under 

mødet. 

 

7. Evt.: 

1) Der forespørges om der kan gives dispensation til vores aspirant ifh.til at kunne forsætte 

træning af nuværende kursushold resten af året ud? 

På nuværende tidspunkt er instruktør Pia Degn hovedansvarlig og kurset har 2 uger tilbage. 

- Bestyrelsen godkender og Pia Degn giver aspirant besked herom.  

 

2) InstruktørGrundUddannelsen er den kommet på vores hjemmeside. 

- Der har været lidt udfordringer med at få det lagt korrekt ind. Jørn prøver igen. 

 

3) Aktivitets- og Sansebanen trænger i den grad til at blive renoveret og fornyet. Pia og 

muligvis Lone arbejder på at få lavet et udkast på renoveringsarbejdet samt fornyelse af 

ovennævnte.  

- Punket kan til den tid føres indover budget. 

 

4) Da dagsordenen desværre også denne gang var fyldt med punkter der skulle drøftes, udgår 

pkt. 5 Budget.  

- Der er enighed om, at ved næste bestyrelsesmøde startes med budget. 

 

5) Pia nævner, at hende og en anden instruktør desværre ikke har kunnet finde tiden til at 

afholde konkurrence for familiehunde her i foråret, som først bebudet.  

- Det kan være en mulighed at afholde det som klubkonkurrence.  

 

 

Ref.// Pia Degn 

 

 


